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Abstract (en)
The lamp i.e. headlamp (1), has a fixing unit for fixing the lamp on user's head to join a front housing (12) and a triangular-shaped rear pressing part
(26). The unit includes a flexible link (40) fixed to the part, and a securing device with a gripping unit that is formed by a loop (52). A flexible link
sliding unit e.g. groove (36), moves the housing and the part toward each other. The link is formed by a cord, a lace or a flexible wire. The gripping
unit of the device is centralized on the part. The fixing unit includes an intermediate strap (30) joining the housing and the link. The strap and/or the
link are made of flexible material.

Abstract (fr)
Une lampe comprend un module d'éclairage (10) monté sur un boîtier avant (12), un dispositif d'alimentation électrique (20) connecté au module
d'éclairage, un organe d'appui arrière (26), et des moyens de fixation (30, 40). Ces derniers comportent un lien souple (40) fixé à l'organe d'appui
arrière (26), un dispositif de serrage ayant un organe de préhension (52), des moyens de mise sous tension (54), et des moyens de coulissement
(36) du lien destinés à rapprocher le boîtier avant et l'organe d'appui arrière. Le lien souple est formé par une cordelette, un lacet, ou un fil élastique,
et l'organe de préhension (52) du dispositif de serrage est centralisé sur l'organe d'appui arrière (26).
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